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  本刊中 包含“无线局域网

（WLAN）”的 相关文章 
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摘要  IEEE 802.11（WLAN）无线局域网标准原本是为提供室内外固定接入网络服务而设计的，由于大范围无线
服务应用的推动，其在快速移动环境下的接入应用需求也随之产生。通过Matlab仿真工具，对WLAN快速移动接入
进行了仿真分析，研究了移动速度、数据发送速率、接收信噪比等因素对移动接入性能的影响，分析得出WLAN的
移动接入应用关键是在高移动速度与高数据速率之间做出优化选择，最后提出了WLAN移动接入应用方案。 
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Simulation analysis on WLAN in fast-moving environment
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  Abstract
  IEEE 802.11 WLAN standard is originally designed for fixed network services.While the promotion of large-scale wireless 
service applications result in the requirements for WLAN used in fast-moving environment.A research on the impact of 
moving speed，data rate and SNR etc on WLAN performance in fast-moving environment is done using the Matlab 
simulation tool，and it is concluded that the key factor is the optimization of moving speed and data rate.Finally，this 
paper raises a proposal for the application of WLAN in fast-moving environment.
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